
Dagsorden - Skolebestyrelsen 
 

Dato: 24. januar 2024 Tid: 17:00 – 19:30 Sted: Personalerummet 

Mødeleder: Søren 

Referent: Teresa 

Deltagere tilstede: Lindy, Louise, Sandra, Signe, Søren, Rikke, Bill, Rose, Ida, Karoline, Maria, Lone, Teresa og 
Dick 
  

Fraværende  
(afbud meldes til ledelsen): 

 Asger 

 

 

  
Emne 

(og ansvarlig) 

 
Mål og 

proces 

 
Hvad skal vi udrette? 

Drøftelser, orientering, 

refleksion, beslutninger 

 
 

Tid 

 

Beslutning 

og hvem 

gør hvad? 

 

1 

 
Godkendelse af 

dagsorden. 

Godkende og 

have eventuelle 

nye punkter på. 

 

  

5 

 

 
Referat 
Godkendt 

 

2 

 
 
Faste punkter 
 
Nyt fra: 
-Medarbejdere 
-Forældre 
-Elever 
-Ledelsen 
 

 
 
Gensidig 
information. 

 
 
Orientering med mulighed for 
refleksion 

 
 

15 

 

Referat 
Medarbejdere:  

• Der arbejdes på prom.  

• Vi bruger tid på Bakkerup By i PU.  

• Terminsprøverne gik godt.  

• I udskolingen snakker vi om sproget, behandling af inventar, skrald m.m.  
Ledelse:  

• Vi havde besøg af rådmanden, hvor elevrådet fortalte om at være ung i Trige.  

• Vi har fået en elev ind og en elev ud siden sidst.  

• Vi arbejder på at planlægge pædagogisk weekend 12.-13. april. 6. årgang og op går hjem kl. 12, mens vi 
ønsker, at forældrene laver aktiviteter med børnene i indskolingen og 4.-5. årg. 

• Sne har givet os lidt en mærkelig start efter jul. Stor opbakning fra forældrene. Tak for det.  

• Der er kommet gang i affaldssortering.  

• Ansøgningsfrist i morgen på fritidspædagogisk leder.  
Forældre:  



• Blå mandag og konfirmation fylder for 7. årgang.  

• Opmærksomhed omkring toiletterne. Hvordan gør vi dem mere rene? 

• Ønske om flere nyhedsbreve fra ledelsen 

• Flere forældrene giver udtryk for, at spisning i klasserne fungerer godt i SFO. Generelt er der en positiv 
udvikling i SFOens dagligdag.  

Elever: 

• Elevrådsmøde i tirsdag.  

• Vi har snakket prom. Elevrådet har påtaget sig opgaver ift. festen 

• Elevrådet skal stå for skolevalg 

• Der har været diskussion af krea-frikvarter.  

• Der er flere som er træt af gardinerne i klasselokalerne 

• Fremadrettet skal formand og næstformand være med til at lave dagsorden og have mere indflydelse på 
punkterne på dagsorden. 

• Flere store elever oplever, at de små elever opsøger dem og har en grov attitude og sprogbrug.   
 

 

3 

 
Valg til 
skolebestyrelsen 
 

 
 

 
Der skal nedsættes et udvalg, 
som skal arbejde video. Og 
valget generelt. 
 
Der er mulighed for at komme 
med flere idéer. 
 
 

 
10 

 

Referat 
Fra sidste møde: 
Vi skal have lavet reklame for skolebestyrelsen, så vi kan få flere kandidater. Forslag om at lave en lille video som 
repræsenterer bestyrelsen. Fortælle, hvad vi holder tilsyn med ift. ”Vil du have indflydelse på dette?” 
Der skal 5 repræsentanter ind til kommende valg.  
 
Skolebestyrelsen kan bruge skolefesten til Bakkerup By til at lave reklame for valget. Sandra, Dick, Søren og Rikke 
vil gerne være med til at lave den videre plan for reklamefremstød for skolebestyrelsen. Ida vil gerne hjælpe med 
redigering af video.  
 

 

4 

 
Princip for IT og 
digitale midler 
 

 
 

 
Skal udsættes, da skolen ikke 
har haft det på MED endnu 

 
 

2 

 

Referat 
Det besluttes, at princippet vedtages med mindre MED har betydelige ændringer.  

 

5 

 
Princip for Skole-
/hjemsamarbejde 
 

  
Drøftelse af indhold. 
 
Bilag med sendt. 
 

 

20 

 

Referat 
Princippet gennemgås. Der skal foretages nogle grammatiske rettelser. Videre snak om forventningsfolder for både 
skole og SFO. Asger arbejder sammen med SFO-rødder ift. at lave forventningsfolder til 0. klasses elever.  
Forældre giver udtryk for, at en forventningsfolder vil være en god støtte til nye forældre i indskolingen.  
Beslutning: Der laves forventningsfolder fra indskoling, udskoling, SFO og klub, som der henvises til i princippet for 
skole/hjemsamarbejdet.  
 
Ordensreglerne: Opfordring til der skal være handlinger bag ordensreglerne og den nederste del slettes. Det 
besluttes, at ordensreglerne revideres. Lindy, Louise, Dick og Signe reviderer.  
 



6 
 
Økonomi 

 

  
DG informerer om strategien. 
 
Drøftelse af strategien. 
 

 

10 

 

Referat 
Dick præsenterer årsregnskabet for 23. Vi ender på en underskud på 275.000 kr. Underskuddet var på et tidspunkt 
estimeret til 900.000 kr. Forvaltningen tog beslutning om, at skolen skulle have en udgift på 350.000 kr. til en 
pædagogisk leder, som ikke var på skolen. Havde det ikke været tilfældet havde vi ikke et underskud. Dick 
undersøger om skolebestyrelsen kan udlade at godkende budgettet. Skolebestyrelsen vil med sikkerhed 
kommenterer på budgettet. Vi må max have et samlet underskud på 5%.  
Bestyrelsen ser budgettet for 24 til næste møde, da det først ligger klart i februar/marts.  
Der spørges ind til udgiften til betaling til specialklasser. 
 

7 
 
Forældrefoldere til 
forældreråd 

 

 Gennemgang af bilag og 
drøftelse af indhold i 
Bakkegårdsskolens foldere. 
 
Nedsættelse af udvalg, som 
fremlægger på næste møde. 
 
Der sendes forslag ud fra 
andre skoler. 

 

30 

 

Referat 
Folderen er opstået for at afstemme forventninger til, hvad det vil sige at sidde i et forældreråd på 
Bakkegårdsskolen.  
Gruppearbejde om indhold til forældrefolder: Idebank til aktiviteter, inklusion af nye forældre og elever 
(mentorordning), deltagelse af alle, praktisk del, kommunikation mellem forældre og lærere, får tilsendt referat fra 
skolebestyrelsesmøder, deltagelse i begivenheder på skolen, deltagelse i trivselsarbejde, velkomst til nye, afsked 
med eleverne/personale, guide til årshjul, involvering af andre forældre, talerør mellem skolen til andre forældre, 
styrke fællesskabet blandt forældrene, klassetovholder, ankerpersoner, anbefaling til sammensætning af 
forældrerødder, traditioner og forpligtelser ift. fællesskabet 
 
Søren, Sandra, Lindy og Signe vil gerne arbejde videre med folder. Der kan findes inspiration på Skole og forældre, 
samt fra andre skoler.  
 

8 Bruger 

tilfredshedsun

dersøgelse 

  
Oplæg til drøftelse. 
 
Link til undersøgelse 
 
Slides udsendes. 
 

 

30 

 

Referat 
Rammen for undersøgelsen: Ministeriet sender til 300 tilfældige forældre via e-Boks. 127 forældre har svaret på 
Bakkegårdsskolen (33% af skolens forældre). Undersøgelsen er den samme for alle skoler.  
 
Dick gennemgår tallene. Ønske fra SFO-personale om, at alle forældre svarer på undersøgelsen.  
 

9 Eventuelt 
  

 

5 

 

Referat 
Forespørgsel: Hvordan mange børn har vi, som bliver trukket i økonomien ift. fravær? Dick fortæller, at det er 0%. 
 
 
 

 

https://sum.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo


10 Udarbejdelse 

af dagsorden 

til næste 

møde. 

  
 

5 

 

 

• Økonomi 

• Valg til skolebestyrelsen 

• Tilsyn: Inklusion og Segregering 

• Vedtagelse af Princip for Skole-/ hjemsamarbejde 

• Ønske om en diskussion om brugen af AULA.  

 
 

 

 


